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Aanwezig 
Voorzitter: 
mw. drs. V.T.C. Slegers. 
(Plv.)leden: 
M. ten Harmsen van der Beek (VVD), mw. M.E. Tsoutsanis-van der Koogh (VVD),  mw.  C.C Kerkhof-
Mos (CDA), A.A.W.G. Mulders (CDA), R.J. van Vugt (CDA), mw. W.M.A. Arts (SP), H.F. van den Berg 
(PVV), mw. P. van der Kammen (PVV) S.J.A.H. Smeulders MA (PvdA), S. Kutlu (D66), T.J.J. Bouwman 
(GroenLinks), M.C van der Wel (PvdD). 
Secretaris: 
Mw. M.H. van Kampen. 
Gedeputeerde(n): 
R.A.C. van Heugten. 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 14.35 uur. De concept- agenda is akkoord. 
 
2. Mededelingen 
De voorzitter meldt dat mw. Kerkhof (CDA) een rondvraagpunt heeft over het verkeersonderzoek naar 
de N605 bij Boekel. Mw.Kerkhof (CDA) geeft aan dat haar vraag een mondeling toelichting van de 
gedeputeerde op de stand van zaken betreft. Gezien de volle agenda vandaag kan deze toelichting 
naar een volgende vergadering maar vindt ze 16 januari 2015 te laat. De voorzitter zegt op verzoek 
van meerdere commissieleden toe een eerdere mogelijkheid te zoeken, bijvoorbeeld op een 
beeldvormingsdag. 
De voorzitter geeft aan er een uitnodiging van de gemeente Veghel is ontvangen voor een werkbezoek 
in het eerste kwartaal 2015 om de problemen en mogelijke oplossingen die het voorlopig 
voorkeursalternatief voor de Ruit voor Veghel inhouden, te laten zien. De commissie stemt in met dit 
werkbezoek. 
 
3.    Planning activiteiten 
3.A Planning onderwerpen commissie 
3.B Planning beeldvormende activiteiten commissie 
4.   Besluitenlijst, lijst toezeggingen en moties 
4.A Concept besluitenlijst 
4.B Toezeggingenlijst 
4.C Moties 
5    Oordeelsvorming 
5.A Statenvoorstellen 
 
6  Commissiebehandeling 
6.A.1 Statenmededeling gebiedsontwikkeling de Ruit 
De voorzitter geeft aan dat Gedeputeerde Staten de commissie MF hebben gevraagd naar haar wensen 
en bedenkingen bij het voorlopig voorkeursalternatief (VKA) voor de Ruit en geeft vervolgens de 
commissieleden het woord om hun wensen en bedenkingen te uiten. 
Dhr. Smeulders (PvdA): 

• Het bereikbaarheidsprobleem is sinds 2008 kleiner geworden, VKA gaat daar niet op in en lost 
problemen bij Helmond, Veghel en A67 worden niet opgelost. 

• Voorlopig VKA kost veel geld en tast natuur aan. 
• Omleiding bij Dierdonk is goed wat PvdA betreft maar wel verder van de woonwijken Brouwhuis 

en Dierdonk af. 
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• Er is een serieus probleem met het draagvlak in de regio, dit is ook een risico voor de 
Rijksbijdrage. 

• Het voorlopig VKA moet nu niet definitief worden gemaakt. 
• GS moet er samen met de regio uitkomen wat de oplossing wordt. 
• GS moet de lokale problemen versneld mee oplossen. 

Mw. Arts (SP): 
• Nut en noodzaak wordt nog niet aangetoond in de onderzoeken. 
• De vier oorspronkelijke doelen worden niet gehaald met dit voorlopig VKA. 
• Natuur wordt aangetast. 
• Er is te weinig draagvlak in de regio. 
• De stappen 1 tot en met 6 van de Ladder van Verdaas moeten gezet worden. 
• MKBA is nog niet definitief plus second opinion is er nog niet; dat maakt een keuze nu lastig. 
• GS moet de Minister om uitstel vragen. 

Dhr. Van der Wel (PvdD): 
• Natuur is een belangrijk voor het vestigingsklimaat in Brabant. 
• Smart Mobility is een oplossing voor de problematiek, moet erbij betrokken worden. 
• Gezien de weerstand in de regio zou het goed zijn een referendum te houden. 

Dhr. Bouwman (Groen Links): 
• Met dit VKA worden de oorspronkelijke doelen niet gehaald. 
• Prognose over arbeidsplaatsen en omvang en plek bedrijventerreinen is niet juist. 
• Stap 1 tot en met 6 van de Ladder van Verdaas moeten verder uitgewerkt worden. 
• Het verbreden van de A67 is goed maar dan van Asten tot Veldhoven. 
• Robuustheid van de A2 ten westen van Eindhoven is te verbeteren door N2 erbij te betrekken. 
• Er kan meer gedaan worden met mobiliteitsmanagement in de auto en op de weg. 
• Oost-West verbinding is niet nodig. 
• Problemen bij Zijtaart moeten goed opgelost worden. 
• Omleiding bij Dierdonk is niet nodig. 
• Er is geen draagvlak in de regio. 
• Er moet een risicopragraaf komen na het BO Mirt richting PS en commissie. 

Dhr. Kutlu (D66): 
• Gevolgen op de lange termijn voor de regio zijn bij dit besluit niet te overzien qua leefbaarheid 

en landschappelijke waarden. 
• D66 wil een duurzame, praktische en multifunctionele oplossing. 
• Eerst moeten huidige knelpunten in bestaande wegen op korte termijn opgelost worden met 

Smart Mobility, OV en snelfietspaden. 
• Geen ongelijkvloerse kruisingen bij N279 maar gelijkvloerse kruisingen. 
• Oplossing voor Veghel is niet voldoende. 
• D66 ziet niets in Oost-West verbinding. 
• Lange omleiding bij Dierdonk is niet nodig. 

Dhr. Mulders (CDA): 
• Oost-Westverbinding zorgt voor minder verkeer door de dorpen en op de as Helmond-

Eindhoven en zorgt voor uitwijkmogelijkheden bij calamiteiten. 
• De Ruit is belangrijk voor Eindhoven en het trekken van economische bedrijvigheid naar Brabant. 
• De eerste zes stappen in van de Ladder van Verdaas leveren volgens het SRE-rapport minimaal 

voordeel op. 
• Vraagt aandacht  bij GS voor de problemen bij Veghel . 
• Neemt aan dat de definitieve MKBA en second opinion niet wezenlijk verschillen van wat nu 

voorligt. 
Dhr. Van de Berg (PVV): 

• Voor aanleg van de Ruit en ondersteunt voorlopig VKA. 
• Er moet een verbod voor doorgaand vrachtverkeer komen. 
• GS moet bij de Minister pleiten voor verbreden A58/A67. 
• Landschappelijke gevolgen van de weg zijn door de strakke ligging lang het kanaal beperkt. 
• MKBA is duidelijk. 
• Als weg er eenmaal ligt zal de maatschappelijke weerstand weg zijn. 

Mw. Tsoutsanis (VVD): 
• Positief over het behalen van de vier doelstellingen. 
• Maakt zich zorgen over verdeeldheid in de regio. 



• Aansluiting A50 bij Veghel is een punt van zorg. 
• Er moet wat gebeuren aan de verdeeldheid in de regio. 
• Vraagt aandacht van GS voor innovatie en Smart Mobility; dit moet gezwaluwstaart worden met 

het proces rondom beter benutten in Eindhoven. 
 
De gedeputeerde gaat in op de gestelde vragen en gaat in op de gemaakte opmerkingen. 
 
7. Rondvraag 
 
 
8. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng, en sluit de vergadering om 16.35 uur. 
 
  
De Statencommissie voornoemd, 
de voorzitter,                                                                        de secretaris, 
  
 
 
mw. drs. V.T.C. Slegers                                                          mw. M.H. van Kampen 

 
 
 
 


